
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 18.12.2020 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 18.12.2020 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Katarína 

Gajdošová, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 

Neprítomní:  

p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

        4. Určenie platu starostky obce 
        5. Rôzne   
 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala poslancov a prítomných na mimoriadnom zasadnutí OZ, nakoľko nepodpísala 
uznesenie č. 64/2020 z minulého zastupiteľstva. Povedala, že nemá nič proti obsahovému zneniu 
tohto uznesenia, ale pri konzultácii bola upozornená na to, že pri schvaľovaní nebola dodržaná 
zákonnosť, čiže zákon o obci a náš rokovací poriadok tým, že odišli 4 ľudia na žiadosť, že si chcú 
prerokovať. Povedala, že to nie je prípustné a z toho dôvodu by hrozilo, že v prípade kontroly 
zákonnosti tohto uznesenia by bolo toto uznesenie spochybnené a bola by pravdepodobne 
upozornená prokurátorom alebo hlavnou kontrolórkou obce, pokiaľ by kontrolovala zákonnosti 
uznesení. Zopakovala, že nemá nič proti obsahu uznesenia a chcela by, aby teraz napravili chybu, 
ktorá sa stala a aby nemali obavu o možných právnych krokoch, ktoré by boli nepriaznivé voči obci.  

K bodu č. 2 

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky Ing. Niny Masárovej a opýtala sa poslancov, kto 
by chcel byť overovateľom zápisnice.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že už dlho nebol overovateľom zápisnice a mohol by byť overovateľom 
s p. Katkou Gajdošovou.  
Starostka súhlasila a dala poslancom hlasovať.    
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka zhrnula hlasovanie a konštatovala, že je zastupiteľstvo uznášaniaschopné lebo sa 
zúčastnila nadpolovičná väčšina poslancov, dve poslankyne sú zo zdravotných dôvodov z rokovania 
ospravedlnené a vyhotovuje sa zo zasadnutia zvukový záznam. 

K bodu č. 3 

Pani starostka požiadala poslancov o schválenie programu obecného zastupiteľstva tak, ako im ho 
predložila.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal k starostkinmu odôvodneniu v úvode, že či je to len jej domnienka alebo 
má na to vyjadrenie v písomnej forme, dôvodu toho nepodpísania uznesenia.  
Starostka povedala, že by v prvom rade chcela schváliť program rokovania a opýtala sa, či ho môže 
dať schváliť. 



Zápisnica OZ Vaďovce          

           Strana 2 z 6 

Podpisy overovateľov:      

P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by pridala bod k rokovaniu, a to zvýšenie platu starostu obce.  
Starostka obce povedala, že sa to môže prerokovávať v bode určenia platu starostky obce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že starostka teraz povedala, že idú schváliť neplatné uznesenie 
z predchádzajúceho zastupiteľstva. 
Starostka obce povedala, že im odôvodnila, prečo zastupiteľstvo zvolala a prečo uznesenie 
nepodpísala. Opýtala sa, či to nebude v tom bode určenia platu starostu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona pridala bod zvýšenia platu starostu obce.  
Starostka pridala bod programu zvýšenia platu starostky obce a dala za program rokovania hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Katarína Gajdošová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala odpovedaním na otázku p. Ing. Petra Dingu a povedala, že nemusí mať 
vyjadrenie žiadnych právnikov, pretože je to napísané v zákone, že rokovanie zastupiteľstva je vždy 
verejné a nikto nemôže byť z neho vykázaný alebo požiadaný, aby odišiel.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si to možno pamätá zle, ale nikto nebol vykázaný.  
Starostka obce povedala, že nikto nebol vykázaný. 
P. Mgr. Daniela Kontinová s p. Ing. Petrom Dingom povedali, že to bolo tak, že sa poslanci odídu 
dohodnúť a že starostka povedala, že môže odísť ona.  
P. Miroslav Stančík povedal, že to bolo tak, že starostka povedala, že ich je menej a oni odídu.  
Starostka obce povedala, že dobre, ale malo to byť inak, že si mali schváliť prerušenie rokovania na 
nejaký čas a potom by pokračovali. Povedala, že sa to skrátka neurobilo v súlade so zákonom 
a povedala, že nemá nič proti zneniu uznesenia, len sa obáva možných nepríjemností lebo aj ľudia 
sledujú zápisnice a musíme sa takýchto chýb vyvarovať, a tiež spravila chybu, že odišla.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že moli odísť oni.  
Starostka obce povedala, že nevie, či by to bolo aj takto správne, ale museli by prerušiť zastupiteľstvo. 
Povedala, že o tom vôbec nediskutuje, čo sa týka toho, ako sa rozhodli, len by to nebolo správne 
a určite by to prokurátor napadol.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, na základe čoho by to napadol.  
Starostka povedala, že na základe toho, lebo v zákone je to tak a mohol by to na prokuratúru aj niekto 
dať lebo aj on chodí na kontrolu zákonitosti prijímania uznesení alebo rokovania zastupiteľstva.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by to muselo byť napísané v zápisnici.  
Starostka obce povedala, že to v zápisnici je, že odišli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že zápisnica ešte nie je.  
P. Miroslav Stančík povedal, že tu je.  
Starostka obce povedala, že to v zápisnici je a nechce spochybňovať to, čo rozhodli, ale len to, aby sa 
nedostali do takého stavu, že čo potom budú robiť, keby im dali prokurátorský protest – protest 
prokurátora a právne veci z toho vyplývajúce. Povedala, že radšej takouto formou nech to schvália 
tak, ako sa to schválilo a tým pádom nebude problém. Povedala, že jej ide o to, aby ten proces bol 
podľa zákona. 
P. Jaroslav Bača povedal, že by bol rád, keď máme takúto aktivitu, že chcú, aby bolo v zápisnici 
všetko, tak aby sme to dodržovali a nie, že niekto zhodnotí, že toto tam bude a toto nie.  
Starostka obce povedala, že sa tam píše všetko.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ešte nevidel poslednú zápisnicu.  
Starostka obce povedala, že sa tam píše všetko, že aj záznam odniesli, aby sa to nenahrávalo, takže 
ani záznam nebol kompletný z rokovania. Povedala, že vie, že má na to každý svoj pevný názor, ktorý 
vyjadrili, načo majú právo, nakoľko o tom oni rozhodujú a je to ich kompetencia. Povedala, že to aj na 
začiatku hneď hovorila, že nespochybňuje znenie uznesenia, len by chcela, aby ho prijali tak, ako sa 
má, aby nebolo spochybniteľné. Povedala, že p. Hučková, keď pôjde robiť výplaty, tiež by už 
potrebovala vedieť, ako má tú výplatu urobiť. Opýtala sa, či k tomu chce ešte niekto niečo povedať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že na zhrnutie, bod 4 zahŕňa to, že idú potvrdzovať to unesenie č. 
64/2020, v tom znení.  
Starostka obce povedala, že áno.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či s tým súhlasia.  
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Prítomní súhlasili.  
Starostka sa opýtala, či niekto ešte niečo má k tomuto bodu a pristúpila k hlasovaniu. Povedala, že im 
navrhuje prijať uznesenie, že obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce schvaľuje odobratie odmien 
starostky obce vo výške 30% do ďalšieho prerokovania obecného zastupiteľstva. Opýtala sa, kto je 
za.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či predtým hlasovali o programe.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa:1 poslanec: p. Katarína Gajdošová 
 
Starostka obce skonštatovala, že je uznesenie prijaté.  
 

K bodu č. 5 
Starostka obce prešla k pridanému bodu do rokovania a opýtala sa p. Mgr. Daniely Kontinovej, keďže 
ho navrhla, čo k nemu má.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že uznesenie nie je platné.  
P. Ing. Holota povedal, že ak sa opätovne prerokováva, aj keď pozvánka na zastupiteľstvo na 
internete je, ale nie je tam príloha a povedal, že sa išiel na ňu pozrieť na obecnú tabuľu a nebolo mu 
vôbec jasné, o čo sa vlastne dnes ide jednať. Povedal, že ak sa ide prerokovávať nejaký bod 
programu, ktorý sa v minulosti neschválil, tak by malo byť v programe napísané, že ide o opätovné 
prerokovanie bodu toho a toho, ktorý sa prerokovával na zastupiteľstve vtedy a vtedy. Povedal, keď už 
je to takto, tak sa vysvetlilo, o čom sa vlastne ide rokovať, ale ak sa opätovne prerokováva, tak zákon 
hovorí, že sa musí schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Povedal, že máme 7 poslancov, takže 
malo zdvihnúť ruku za uznesenie 5 poslancov, aby to bolo platné. Povedal, že zdvihli ruku len 4 
poslanci a preto to podľa neho neprešlo.  
Starostka obce povedala, že študovala náš rokovací poriadok a tam nič nenašla.  
P. Ing. Holota povedal, že toto hovorí zákon a že pozeral na stránke obce a rokovací poriadok 
nenašiel. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že zákon hovorí tak, že ak starosta nepodpíše uznesenie, musí 
sa do 3 mesiacov prerokovať a musí byť potvrdené 3/5 väčšinou nie prítomných, ale všetkých 
poslancov.  
Starostka obce povedala, že tým pádom nie je predchádzajúce uznesenie prijaté a opýtala sa p. Mgr. 
Daniely Kontinovej, čo chce v tomto bode prerokovávať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že preto je tento bod 5 – zvýšenie platu starostu obce. 
Starostka obce povedala, aby to p. Kontinová teda predniesla.  
P. Jaroslav Bača sa požiadal o slovo a opýtal sa p. Kataríny Gajdošovej, na základe koho alebo čoho 
sa rozhodla hlasovať po 3-4 dňoch teraz takto.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že sa hlasovania zdržala.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to chce vlastne vedieť, že v podstate zablokovala to, na čom sa poslanci 
dohodli a chcel by vedieť, na základe čoho alebo koho sa tak rozhodla.  
P. Katarína Gajdošová povedala, že nevedela, že bude takáto účasť a čo má ona skúsenosť, tak ak 
sa niečo znižuje alebo sa teda berie odmena, tak väčšinou to je z nesplnenia nejakej činnosti. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to znamená, že nadobudla nejaký iný dojem. 
P. Katarína Gajdošová povedala, že nenadobudla, povedala, že v nej to tak je, že sa odmena berie 
vždy, keď sa niečo nesplní.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to tam bolo už x-krát povedané, že to vôbec nie je o tom, že by p. 
starostka niečo zle robila alebo nerobila, ale tam bolo presne vysvetlené, že je to kvôli tomu, že je 
situácia taká, aká je, peniaze obec nemá, hospodársky výsledok vyšiel s odretými ušami a po 
korekciách rozpočtu tak, ako vyšiel a v podstate bolo povedané aj to, že starostka s tým súhlasí, že sa 
šetriť musí, odobrali sa nejaké peniaze zamestnancom, tak tým pádom uznali za vhodné, že by bolo 
veľmi dobré, keby k tomuto šetreniu aj pani starostka prispela. Povedal, že to vôbec nebolo o tom, že 
by niečo robila zle a nikto nič také ani nenačrtol. Povedal, že o tom rozpráva len pani starostka lebo to 
tak vníma, ale to je jej problém a povedal, že p. Gajdošová u neho neprešla s takým argumentom a je 
to podľa neho čistá faloš a vypočítavosť z jej strany. 
P. Katarína Gajdošová povedala, že by si mal dávať p. Bača pozor na svoje vyjadrenia. 
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Starostka obce povedala, že by bola rada, keby p. Bača nepoužíval takéto invektívy. 
P. Jaroslav Bača povedal, že je to jeho osobný názor, povedal, že to prvý raz spravila pri prvom 
mimoriadnom zastupiteľstve, že sa z jej iniciatívy zvolalo mimoriadne zastupiteľstvo, sedela tam, keď 
na nich p. Tuka útočil a nepovedala ani slovo, že to bolo z jej hlavy a nie z ich. Povedal, že oni sa 
k tomu len pridali.  
P. Katarína Gajdošová poďakovala p. Jaroslavovi Bačovi za jeho vyjadrenie. 
Starostka obce sa opýtala čo teraz a požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú, ktorá pridaný bod navrhla, 
aby povedala, ako to chcú. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na základe toho, že si pozerala zákon a predpokladala, že 
bude účasť nízka a 3/5 väčšina neprejde, a preto zaradila bod zvýšenia platu starostu obce. Povedala, 
že pôjde o opätovné prerokovanie.  
Starostka obce povedala, nech p. Kontinová navrhne uznesenie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nevie, či sa chce niekto vyjadriť o tom, o koľko chcú zvýšiť 
plat.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, či ide o zvýšenie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že predchádzajúci bod neprešiel a musia určiť nejakú hodnotu.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, či ostalo 30%. 
P. Jaroslav Bača povedal, že v tomto prípade áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že v tom prípade, ak by neodsúhlasili tento bod, ale keďže je tento 
bod pridaný, tak idú hlasovať o novom plate.  
Starostka obce povedala, že je to tak, že môžu rozhodnúť ako o zvýšení, tak o znížení. Povedala, že 
môžu odsúhlasiť od 0% do 60% a ako to navrhnú, tak budú hlasovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla 0,1%.  
P. Miroslav Stančík povedal, že načo 0,1%, nech je to buď 0% alebo niečo iné.  
Starostka potvrdila názor p. Stančíka.  
P. Jaroslav Bača povedal, že starostka povedala, aby navrhli koľko a keď to navrhli, tak to 
spochybňuje a trošku tomu nerozumie.  
P. Miroslav Stančík povedal, že si myslí, že to jedno percento nič nerieši a nikoho nevytrhne z nejakej 
biedy a že to zrovna môže byť nula.  
Starostka obce povedala, nech to kľudne dajú na nulu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala p. Miroslava Stančíka, koľko % navrhuje.  
P. Ing. Peter Dinga súhlasil s 0,1%.  
P. Miroslav Stančík navrhol 10%, ak má ísť podľa toho minulého.  
P. Katarína Gajdošová navrhla 0%. 
Starostka obce sa opýtala, či môže dať hlasovať a požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú o znenie 
uznesenia. Starostka dala návrh uznesenia, že OZ obce Vaďovce schvaľuje plat starostky obce 
stanovený podľa §4 odstavec 1 Zákona 253/1994 v súlade s ustanoveným §4 odstavec 2 druhej vety 
Zákona 253 z roku 1994 Z.z. s účinnosťou od 1.1.2021 o 0%. 
P. Mgr. Daniela Kontinová s p. Ing. Petrom Dingom povedali, že chcú hlasovať za 0,1%.  
Starostka obce povedala, že p. Gajdošová dala návrh 0%. Dala hlasovať, kto je za 0%. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 1 poslanec: p. Katarína Gajdošová  
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav 
Stančík 
 
Starostka konštatovala, že uznesenie neprešlo a dala hlasovať o 0,1%. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 3 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová 
Proti: 0 
Zdržal sa:2 poslanci: p. Katarína Gajdošová, p. Miroslav Stančík 
 
Starostka obce konštatovala., že prešlo uznesenie s 0,1% a poďakovala za hlasovanie.  
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K bodu č. 6  
Starostka obce povedala, že podľa programu už nič nemajú, ale chcela by poprosiť p. Mgr. Danielu 
Kontinovú, že ak bude zasadať FK, že by sa mohli okrem iného zaoberať tým, čo spravíme so 
Základnou školou, pretože sú na ňu dosť veľké náklady, aby si stanovili počet žiakov ZŠ, pod ktorý 
nepôjdeme a budeme musieť asi tú školu zrušiť. Povedala, že p. Ing. Hrušová by im snáď vypočítala, 
že koľko sa bude doplácať pri napr. 14, 15, 16 deťoch. Povedala, že ak by bolo zhruba 20 detí, by sa 
to vyfinancovalo, že by sme nemuseli veľa doplácať. Dodala, že je to na nich a že im to len dáva 
preto, aby o tom mali nejaké rokovanie. Povedala, že p. Ing. Peter Dinga navrhoval cenovú mapu, že 
by sa nad tým zamysleli a prerokovali. Povedala, že by bolo dobré, keby im k tomu p. Hučková dala v 
rámci intravilánu, aké obec vlastní parcele.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si myslí, že sa na cenovej mape už dohodli, že by im s tým mohol 
pomôcť p. Jankovič. Povedal, že minimálne prvý nástrel a opýtať sa ho, čo by stála táto porada.  
Starostka obce povedala, že v poriadku. Povedala, že si myslí, že by sme to celkom nemuseli mať 
a myslí si, že pri niektorých odpredajoch minule rozhodli a že sa tam trošíčku brali nejaké iné ohľady 
a že by tú mapu síce dodržiavali, ale možnože by sa niekedy prihliadlo na určité okolnosti. Povedala, 
že tieto dva dokumenty by v prvom polroku budúceho roku bola rada, kedy to prerokovali. 
P. Jaroslav Bača požiadal o slovo a povedal, že k tej škole by chcel, aby im starostka obce doložila 
reálne náklady a nie len tie, čo im boli naposledy dodané z rozpočtov, ale aby boli naozaj reálne.  
Starostka obce povedala, že áno, reálne čísla, o koľko je to menej, aby vedeli. Povedala, že jeden 
žiak vo Vaďovciach stojí o niekoľko desiatok krát viac, ako na Starej Turej alebo v Meste lebo je to tak.  
Povedala, že celý čas bojuje za zachovanie školy, že je to jej srdcovka, ale aby sa nedostali do 
situácie, že môžu sa snažiť to tam všetko udržať, ale ak to bude nad ich možnosti, tak to asi nebude 
môcť byť.  
P. Ing. Peter Dinga by povedal to, že na školu sa vždy doplácalo. 
Starostka obce povedala, že áno, že teraz je to extrémne. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je treba si to porovnať, že o čo to zvýšenie doplácania je a čo zato tá 
škola ponúka.  
Starostka povedala, že ak sa dohodnú, že to budú doplácať, len aby boli presvedčení a vedeli to 
odargumentovať aj občanom, že koľko obec na školu nakladá a prečo, lebo ju chceme. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dôležitá vec je aj znížiť náklady projektami a ísť po tej energetickej 
úspore.  
P. starostka povedala, že na opravu strachy zatiaľ nevyšla výzva, ale striehne na to. Povedala, že má 
prisľúbené zo žiadosti, čo dávala na 3 200€ pre školu, na doplnenie opatrení, na dezinfekciu 
a ochranu aj pracovníkov školy a aj detí. Povedala, že by sme to tam takto zásadným spôsobom 
vylepšili a ide len o to, aby jej to schválili. Povedala, že im určite niečo schvália, len uvidia koľko, 
nakoľko tam nejaké protipandemické peniaze zostali.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by chcel k diskusii povedať, že mal projekt k tej škole, že niektoré veci 
sú parádne spracované, ale dostal sa tam do pár rozporov a bolo by dobré si k tomu niekedy ešte 
sadnúť a vysvetliť si to, minimálne či už by to prešlo nejakou tou dodávateľskou firmou alebo ešte 
pretým, aby sme vedeli, lebo sa tam tie veci bili.  
Starostka obce povedala, že niekedy môže prísť a že aj čakala, keď jej to vrátil, že jej k tomu niečo 
povie. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že minulé zastupiteľstvo im utiekla a chcel k tomu niečo, ale už to nemalo 
zmysel.  
Starostka obce povedala, že je taktiež zásadné, aby to vedeli do 1. apríla, kedy začínajú zápisy lebo 
ak by sa náhodou rozhodli, že to nejde, tak aby aj tie učiteľky si vedeli nájsť potom prácu k druhému 
školskému roku.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa to tým pádom bude týkať aj škôlky. 
Starostka povedala, že škôlky nie, že škôlka by mohla pokračovať lebo so škôlkou nemajú problém.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sú zápisy do školy od začiatku až do konca apríla.  
Starostka povedala, že aby dovtedy vedeli a boli presvedčení o tom, že ako to bude a povedala, že je 
to na nich, že oni o tom budú rozhodovať.  
Starostka obce sa opýtala, či ešte niekto niečo má.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či ostatné uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva sú 
platné, že ich našla na stránke obce a povedala, že len v uznesení 59 je, že OZ schvaľuje-
neschvaľuje. 
Starostka obce povedala, že si to nevšimla a že to opravia. Opýtala sa, či má ešte niekto niečo. 
Poďakovala poslancom a ospravedlnila sa, že neprišla na to, že pri tom hlasovaní musí byť 3/5 
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väčšina, ale tie dve poslankyne sú choré a že im drží palce. Starostka obce sa im znova poďakovala 
a popriala im pekné Vianoce a hlavne zdravie. 
 
 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga, p. Katarína Gajdošová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


